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§  189 KFKS 2022-00521 

Upphandling av entreprenaden Sydöstra Boo, 
markförstärkningsentreprenad 
Beslut om att inleda upphandling 

Beslut 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott föreslår kommunstyrelsen att besluta följande. 

Kommunstyrelsen beslutar att inleda upphandling av Markförstärkningsentreprenad i 
Sydöstra Boo. 

Sammanfattning av ärendet 
Denna upphandling omfattar nödvändiga arbeten i form av förberedandearbeten inför 
utbyggnad av allmänna anläggningar i stadsbyggnadsprojekt Sydöstra Boo 97104289.  

Entreprenadformen är en utförandeentreprenad (AB04) och byggnationen planeras att 
påbörjas under våren 2023. Byggtiden förväntas vara cirka nio månader. 

Tilldelningsgrunden är bästa förhållandet mellan pris och kvalitet där anbuden utvärderas 
på anbudsgivarnas genomförandebeskrivning som bedöms och kan ge procentuellt avdrag 
på anbudspriset. De anbudsgivare som fått lägst jämförelsetal kan även komma att kallas till 
en anbudsgenomgång. Den anbudsgivare som erhållit lägst jämförelsetal tilldelas kontrakt. 

Kontraktstiden avses att löpa mellan 2023-04 – 2024-03. 

Kostnaden för denna entreprenad bedöms till ca 70 000 000 kronor.  

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från anläggningsenheten och inköpsenheten daterad den 24 november 
2022 

Yrkanden 
Andreas Andersson (S) gjorde följande tilläggsyrkande: ”Att ärendet kompletteras med ett 
villkor om kollektivavtal eller avtal i nivå med centrala kollektivavtal.” 

Mats Gerdau (M) yrkade avslag på Andreas Anderssons tilläggsyrkande. 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det fanns två förslag till beslut – förslaget från 
anläggningsenheten och inköpsenheten samt tilläggsyrkandet från Andreas Andersson. 
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Ordföranden ställde först anläggningsenhetens och inköpsenhetens förslag mot avslag och 
fann att stadsutvecklingsutskottet bifallit förslaget. 

Ordföranden ställde därefter tilläggsyrkandet från Andreas Andersson mot avslag och fann 
att stadsutvecklingsutskottet avslagit förslaget. 

Christina Ståldal (NL) deltog inte i behandlingen av ärendet med anledning av jäv. 

Protokollsanteckning 
Tomas Ottosson lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet. 
”Det är en mycket stor upphandling av entreprenaden för markförstärkning i Sydvästra 
Boo. Kostnaden bedöms till 70 miljoner kronor. 

Miljökraven är de som miljöenheten ställer vid denna typ av upphandlingar och kommer 
inte påverka tilldelningsbeslutet annat än att kraven är uppfyllda eller inte. Det finns inget 
incitament att anstränga sig mer för att få tilldelningen. 

Vänsterpartiet kommer därför yrka i kommunstyrelsen-att utvärderingen av inkomna 
anbud värderas utifrån att den ekologiska hållbarheten och att utsläpp av koldioxid ska 
beskrivas i genomförandebeskrivningen och därmed ingå som ett lika viktigt kriterium som 
pris och övrig kvalitet.  

Självklart ska det även ingå kollektivavtal eller motsvarande krav som krav på 
leverantören.” 
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